
 
Houtskarin lautakunnan lausunto Finferriesin Iniön ja Houtskarin reitin aikatauluista 1.5.2022 alkaen 
 
Houtskarin lautakunta 24.05.2022 § 23  
  
 
Valmistelija Puheenjohtaja Christer Friis, puh. 040 573 2088 
 christer.friis@gmail.com 
 
 Työryhmä laati ehdotuksen, joka välitettiin elinkeinopäällikkö Tomas Eklundille. 

Christer Friis ja Rolf Schwartz osallistuivat myös aikataulutapaamiseen Finferriesin 
Pasi Roosin ja ELY-keskuksen Ilmari Viljasen kanssa. 
Useat esille tuodut näkemykset on huomioitu uudessa aikataulussa. 
 
Aikatauluista on saatu sekä myönteisiä että kielteisiä mielipiteitä yhteysalusten 
käyttäjiltä.  

 
Oheismateriaali Työryhmän ehdotus 
 Aikataulut 
 
Esittelijä Puheenjohtaja Christer Friis, puh. 040 573 2088 
 christer.friis@gmail.com 
 
Päätösehdotus Lautakunta keskustelee aikatauluista.      

 
Päätös Lautakunta on saanut enimmäkseen myönteisiä kommentteja uusista 

aikatauluista. Muutama heikennys/haaste on kuitenkin tuotu esiin. Näsbyssä 
käyminen ei aina ole mahdollista, ellei ole omaa autoa, koska alus harvemmin 
sekä tulee Näsbyhyn että lähtee sieltä saman päivän aikana. Siksi olisi tärkeää 
saada Roslaxin ja Näsbyn välille yhteysaluksen aikatauluun sovitettu 
joukkoliikenne. Tarvitaan myös Turusta iltapäivällä tulevaan linja-autoon 
yhdistyvä vuoro tiistaisin ja torstaisin myös silloin, kun koulukuljetukset eivät 
kulje (Träsk–Roslax) (ks. § 4).  
 
Tämänhetkisestä aikataulusta puuttuu mahdollisuus jäädä Iniöön useaksi tunniksi 
yhden päivän aikana, mikä on tarpeen Houtskarissa työskenteleville kaupungin 
työntekijöille.  
On tuotu esiin pelko siitä, ettei aika riitä tiettyihin vuoroihin, mutta tarvitaan 
varmasti hiukan pidempi liikennöintijakso, jotta liikenteen toimivuutta voidaan 
seurata. 
 
Seurantakeskustelu Finferriesin ja ELY-keskuksen kanssa järjestetään syksyllä. 

 
Jakelu Elinkeinopäällikkö 
 
 __________________ 
 
 
Houtskarin lautakunta 11.10.2022 § 31    
215/08.00.00/2022    
 
Valmistelija Puheenjohtaja Christer Friis, puh. 040 573 2088 
Esittelijä christer.friis@gmail.com 
 



Kaupunki ei ole kyennyt järjestämään Roslaxin ja Näsbyn välille toivottua 
joukkoliikennettä, joka olisi sovitettu yhteysaluksen aikatauluun.   

 
Iniö toivoo, että keskiviikon vuoro Finnöllä Torsholmaan poistetaan. Finnö voisi 
sen sijaan tehdä meno-paluu-vuoron Iniöön.   

 
Finnön kapasiteetti on pieni, mukaan mahtuu vain iso pakettiauto ja yksi tai kaksi 
henkilöautoa.   

 
Päätösehdotus Lautakunta keskustelee asiasta. 

 
Päätös Houtskarin lautakunnan puheenjohtaja Christer Friis ja Iniön lautakunnan 

puheenjohtaja Linda Lindberg keskustelevat asiasta yhdessä reitin varrella 
asuvien asukkaiden kanssa. 

 
Jakelu Elinkeinopäällikkö 
 
 __________________


